



## Bestuursvergadering TTC De Pinte

|                 |   |
|-----------------|---|
| Datum           | 14/04//2016                                       |
| Plaats          | Bart  |
| Aanwezig        | Roland, Benny, Rudy, Bart, Johan, Jan, Felix, Jan |
| Verontschuldigd | Steven  |
| Notulist        | Felix   |

### 1. Te onthouden

- Volgorde verkoop tafels: Benny – Philippe – Annemie. Diederik komt zijn tafel ophalen begin mei.
- Wandelzoektocht in de zomer organiseren tijdens EK en met BBQ. We nodigen Pascal uit op de volgende vergadering om dit concreet uit te werken. **Johan** contacteert Pascal.
- **Jan** bekijkt of er refund van de gemeente kan zijn voor deelname cursus aspirant initiator Koen en Jan. Is in behandeling bij de gemeente. Club betaalt de bijdrage sowieso terug aan Jan en Koen. **Actie Bart**.
- Website: op te volgen of de punten die Joren zou aanpassen (vergadering 3/12/2015) ook effectief worden aangepast. **Steven** kijkt na.
- Garagetornooi moet in juni in kalender sporthal doorgegeven worden : 1 okt 2017 ?
- **Bart** informeert voor een gratis rekening bij Axa en informeert ook voor beleggingsmogelijkheden
- Nieuwjaarsreceptie: in de toekomst geen eigen drank meer??? Alles afnemen van tennisclub ... ??? **Jan** vraagt na.
- Voor de KK's volgend seizoen: sleutelhangers meegeven ipv medailles als aandenken. Leuk, handig en vooral goedkoper (1,90 ipv 2,50)!

### 2. Overlopen verslag vorige vergadering

- Geen opmerkingen

### 3. Sponsoring Fonteintje

- Voor het vervolg 2016-2017: Piet is een alternatief voorstel aan het uitwerken. **Johan en Bart** vragen na bij Piet.

### 4. Materiaal

- Gemeente hanteert nieuwe procedure. Dit valt onder 'nominatieve subsidie', een zeer onduidelijke werkwijze. Johan vraagt verduidelijking aan verantwoordelijke Virginie Meurysse: Nieuwe tafels moeten door ons besteld worden (ondertussen gebeurd door Johan) en daarna moeten we tussenkomst vragen aan gemeente.
- Tafelschade oude tafel hersteld, ook 3 netten gerecupereerd.
- Tafels zijn herlabeld. Tafels voor gemeente en leden voor deze zomer zijn geselecteerd.

## 5. Medailles en bekens

- Roland heeft nieuwe voorraad gekocht voor de KK's. Voor de KK's volgend seizoen: sleutelhangers meegeven ipv medailles als aandenken. Leuk, handig en vooral goedkoper (1,90 eur/stuk ipv 2,50 vr medaille)

## 6. Brouwsels

- Tars is bereid de taak van coördinator op zich te nemen. Best op de Algemene Vergadering al een warme oproep tot medewerking lanceren. Tars

## 7. Trainingen einde seizoen

- In mei geen geleide trainingen, maar zaal wel open. Wie opent de zaal? Navragen op Alg.Verg.

## 8. Nieuwe leden

- Uitgebreide discussie die voor de zoveelste keer gevoerd wordt. Uiteindelijke regeling wordt 'voor eens en voor altijd' uitgewerkt:
- Inschrijving na nieuwjaar: Iedereen betaalt 50 euro. We schrijven meteen in bij VTTL, en lid krijgt 30 eur korting op zijn lidgeld van het volgende seizoen. In dit geval verliest hij het recht op de 10 eur 'vroegboekskorting'.
- Inschrijving na 01/04: gratis, maar we sluiten niet aan bij VTTL en dus niet verzekerd (expliciet mededelen!)
- Lidgeld: we opteren om dit nu niet te verhogen. Enkel in overweging nemen indien het budget ons hier in de toekomst toe zou verplichten. Eerste stap is dan om de 10 eur 'vroegboekskorting' af te schaffen.

## 9. Laatste thuismatch

- We voorzien per ploeg 2 zakken sandwiches, die na de wedstrijd boven belegd wordt.

## 10. Gebruik zaal volgend seizoen

- Roland vraagt zaal aan: 1/2 zaal op vrijdag, 1/3 zaal op zaterdag

## 11. Algemene vergadering

- Roland, Felix, Johan en Johan herverkiesbaar.
- Johan bereidt pot presentatie voor.
- Beamer via Rudy.

## 12. Algemene vergadering VTTL OVL

- Vrijdag 20/05 om 19u30: Johan & Benny gaan.

## 14. Brouwer quiz.

- Rudy heeft offerte van LDW bestudeerd & die blijkt beduidend goedkoper te zijn dan brouwer van OCP. Beslissing om voortaan LDW te nemen ipv Vdvoorde.

## 15. Jeugdtraining 2016

- In aanloop van volgend seizoen is het nuttig om in september opnieuw een infomoment te organiseren met de jeugdspelers en hun ouders. Jan werkt uit.
- Geen training na Pasen in vakantie
- Er is een bezorgdheid bij de recreanten dat ze teveel tegen elkaar moeten spelen. We zullen op de Alg.Verg. een oproep doen dat iedereen met de beginners zou spelen.
- Trainingsessie D/E/F: hier gaan we best de recreanten volgens niveau samenbrengen zodat hier meer met min of meer gelijk niveau getraind kan worden. Nu zit alles door elkaar en dat komt de vlotheid en kwaliteit van de training niet ten goede.

## 16. Gewijzigde procedures gemeente

- Voor de reservatie van gemeentelijke infrastructuur (quiz, eetfestijn, toernooi) dienen we voortaan het 'evenementenformulier' in te vullen. Het is ons alleen niet duidelijk of dit ook gebruikt moet worden voor onze gewone zaalhuur. Alweer wat ingewikkelde papierrompslomp bij...

## 17. Sportdag VBS

- Sportleraar Jonathan heeft ons gecontacteerd met de vraag om ons materiaal te mogen gebruiken op hun sportdag op di 03/05/16.
- Felix heeft met hem afgesproken: akkoord voor gebruik van onze groene tafels (evt de 2 slechtste gele) en netjes. Zullen zelf zorgen voor paletjes en balletjes. Gaan er ook mee akkoord dat we onze infofolder ter beschikking leggen.
- Felix gaat maandagavond 2/5 naar OCP om met hen de zaal op te zetten en toezicht te hebben op materiaal.
- Jonathan vraagt nog na bij OCP of het materiaal op dinsdag mag blijven staan tussen hun sportdag (17u) en onze training. Bevestigt nog aan Felix.
- Ook mogelijke samenwerking met ons scholenturnooi gepolst: zal navragen bij zijn directie.

## 18. Begroting

- Lopende begroting overlopen en bevestigd
- Begroting 2016-2017 bepaald.

## 19. Versterkingen volgend seizoen

- Ruben Ghekier, E4 Palaestra heeft grote interesse om naar ons over te komen, gezien de leegloop bij de club
- Mark Diercksen, C6 Eikenlo eveneens

Volgende vergadering: do 12/05 bij Felix